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Protokół nr XXIX/2022 
 

 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Modliborzycach odbytej w dniu 06 kwietnia                                           
2022 roku w godzinach 08.00 – 08.20  w  sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim  
w Modliborzycach. 
 
Ad pkt 1.  Otwarcie sesji. 
 
 Pan Adam Kapusta – proszę wszystkich Państwa o uwagę, informuję, że materiał                             
z dzisiejszego posiedzenia jest rejestrowany i transmitowany przy pomocy urządzeń 
utrwalających obraz i dźwięk. Otwieram  XXIX  nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej                                
w bieżącej VIII kadencji samorządu w Modliborzycach. Witam Państwa radnych i gości 
zaproszonych, Burmistrza Modliborzyc Pana Witolda Kowalika,  Skarbnik Gminy Panią 
Barbarę Jarosz, Kierownik Referatu Organizacyjnego Panią Irenę Błojda.  W tym momencie 
przechodzimy do potwierdzenia listy obecności radnych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dzisiejszej sesji. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w obradach dzisiejszej sesji 
uczestniczy 12 radnych. Nieobecni radni; Piotr Drzymała, Rafał Żołynia i Krzysztof 
Szumliński, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania prawomocnej uchwały.   
Dzisiejsza nadzwyczajna sesja została zwołana na wniosek Pana Burmistrza i poproszę Pana 
Burmistrza o zapoznanie z wnioskiem. 
 
 Pan Witold Kowalik – w związku z konfliktem na Ukrainie mamy uchodźców                                     
na terenie gminy Modliborzyce. Osoby w kwaterach prywatnych mieszkańców, oni są 
upoważnieni do składania wniosków o wypłatę „dobodnówki” w wysokości 40 zł dziennie na                         
1 osobę. My dostaniemy te pieniądze i muszą być wprowadzone do budżetu. Albo są 
wprowadzane za każdym razem kiedy decyzja przyjdzie będą wprowadzane  jednorazowo 
bądź jest uzgodnione z Regionalną Izbą Obrachunkową, że może to być upoważnienie                          
do uchwały budżetowej. Jak będzie decyzja przychodzić będą wprowadzane na dochody                   
i wydatki. W związku z tym została zwołana sesja,  żeby podjąć już. Pieniądze mamy                         
na koncie, mieszkańcy już składają wnioski za miesiąc marzec o wypłatę tych pieniążków,                         
za utrzymywanie, za mieszkanie uchodźców którzy z Ukrainy trafili do nas. I miejmy 
nadzieję, że już więcej w tym temacie nie będziemy musieli zwoływać sesji.  
 
Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku obrad  
 

Pan Adam Kapusta – dziękuje Panu Burmistrzowi. W między czasie zmieniła                                     
się liczba osób uczestniczących w obradach. Proszę o powtórne potwierdzenie obecności. 
Dziękuję informuję, że w obradach uczestniczy 13 osób, co stanowi o prawomocności 
dzisiejszych obrad. W międzyczasie przedstawię zaproponowany porządek obrad, który 
będziemy przyjmować. Punkt 3 to jest przyjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie 
gminy w 2022 roku, który przedstawił Pan Burmistrz. Punkt 4 Zamknięcie sesji.  W dalszym 
ciągu jesteśmy przy stwierdzeniu prawomocności sesji punkt 1. Dziękuję bardzo informuję, 
że w obradach dzisiejszych uczestniczy 13 osób spośród radnych, co stanowi niezbędne 
quorum do podejmowania rozstrzygnięć. Przegłosujemy porządek obrad przedstawiony przed 
chwilą przeze mnie. Kto jest przyjęciem przedstawionego porządku obrad? Kto jest „za”, kto 
jest „przeciw”, kto się „wstrzymał”? Dziękuję bardzo. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie 13 głosami „za”. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Ad. pkt 3 .  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie mina w 2022 roku.  
 

Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy w 2022 roku wraz z objaśnieniem. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, proszę czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały ? Skoro nie ma, przechodzimy do przegłosowania 
projektu uchwały. Stwierdzam, że po przeprowadzonym głosowaniu 13 radnych jest „za” 
przyjęciem uchwały, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radnych. Imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. pkt 4 Zamkniecie sesji. 

 
Pan Adam Kapusta – Wobec wyczerpania porządku dzisiejszych obrad, zamykam 

obrady XXIX nadzwyczajnej sesji obecnej kadencji Rady Miejskiej  w Modliborzycach, 
dziękuję wszystkim za przybycie.  
 
 
 
 
Protokołowała 
 
 Irena Błojda                                                       
                                        
                                   
                                                                                                       Przewodniczący  
                                                                                                         Rady Miejskiej 
 
                                                                                                         Adam Kapusta 
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